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Začiatok konferencie - riadnej 14:43, 24.9.2021 
 

1. 14:53, Marian Pavuk p. prezident, na základe čoho konštatujete, že delegáti ich 
schválili ? veď rokovací poriadok vyžaduje aby boli navrhnutí a toto má byť predsa 
predmet prvého hlasovania 

2. pocas prveho hlasovania: Strapekova, Kristof, Skopal - nefunkcnost hlasovacej 
aplikacie. Technik p. Galambos odstranuje tieto tech. nedostatky.  

3. 15:03 p. Blazo - p. prezident..zamenstnanci su tiez HOSTIA, bolo spustene 
hlasovanie za tychto hosti 

4. 15:27 p. McDonnell - ked nie je konferencia prezencnou formou, nebolo 
jednoduchsie a najma menej financne nakladne zostat na sekretariate namiesto 
platenia draheho prenajmu priestorov ked to aj tak nefunguje? 

5. 15:37 p. Pavuk - p. prezident neuviedol zaslanú pripomienku SK Aquasport Levice a 
Považskobystrický plavecký oddiel k bodu 18 -  riesene cez zoom. 

6. 15:44 p. Blazo - Ak mozem poprosit, nastavit si jasny mechamizmus na hlásenie sa o 
slovo, pripomienky, fakticke poznamky a najmä priebezne a urcenou osobou 
sledovanie takejto poziadavky delegatov. Uz sa dopytoval aj p. Chlipala  za Orca 
Sport a stale nedostal odpoved. Aby sa tak prispelo k plynulému rokovaniu. Ďakujem 
pekne - riesi pan Galambos 
15:48 odpoved p. Zakovej - prezentovanie ma sluzit na to, aby sme zistili, ci sme v 
danom momente uznasaniaschopni a musi sa pocet zaprezentovanych delegatov 
sediet s poctom hlasujucich delegatov 

7. 15:51 p. Pavuk - Toto sa prave schvalilo v rokovacom poriadku a p. prezident 
konštatuje, že to budeme robiť inač ? 

8. Pred každým hlasovaním mandátová komisia kontroluje uznášaniaschopnosť 
Konferencie a zapisuje počet prítomných delegátov do svojej správy, v prípade 
online Konferencie sa pred každým hlasovaním prezentáciou zisťuje počet delegátov 
prostredníctvom hlasovacej aplikácie.HA  Predseda mandátovej komisie pred 
každým hlasovaním konštatuje a oznámi delegátom Konferencie, či je Konferencia 
uznášaniaschopná a aká väčšina sa vyžaduje na schválenie návrhu, o ktorom sa 
hlasuje. Pri pochybnostiach o uznášaniaschopnosti môže predsedajúci požiadať 
mandátovú komisiu o opätovné preverenie uznášaniaschopnosti Konferencie 
vykonaním opakovanej prezentácie delegátov. - prezident odpovedal, aj 
predsednicka mandatovej komisie p. Hofericova 

9. 15:57 p. Myndiuk - navrhujeme škrtnúť bod 15 z programu rokovania, tak ako sme 
uviedli v našom vyjadrení, keďže tento bod pôsobí zmätočne a zbytočne - ŠKP KE - 
plávanie v tejto veci nepodalo žiadne odvolanie, ďakujem - prezident odpovedal 

10. 16:02 p. Pavuk - Do zápisu prosím uviesť stanovisko k nesúhlasu so zrušením 
prezentovania : Prijatím takého rozhodnutia sa nedodržiavajú ustanovenia 
rokovacieho poriadku : Predseda mandátovej komisie pred každým hlasovaním 
konštatuje a oznámi delegátom Konferencie, či je Konferencia uznášaniaschopná a 
aká väčšina sa vyžaduje na schválenie návrhu, o ktorom sa hlasuje. 

11. 16:02 p. Zakova - bez prezentovania sa bude kazde nasledujuce hlasovanie 
neplatne. len aby ste vedeli. 

12. 17:29 p. Mcdonnell - k tejto zalezitosti by sa mali vyjadrit kluby dialkoveho plavania 



oba top timy dialky nemali na tento rok pridelene ziadne prostriedky kedze nemali 
ziadne vysledky 
ak sa to zmeni tak az na zaklade vysledkov tohto roka cize najskor by sa to malo 
prejavit az v rozpocte buduceho roka - zodpovedane delegatmi. 

13. 17:48 p. Janičková - Ospravedlňujem sa, ale budem sa musieť odhlásiť, nakoľko do 
18tej hodiny musíme opustiť budovu ministerstva. Pokiaľ bude konferencia 
pokračovať aj v čase, keď prídem domov, skúsim sa prihlásiť. Ďakujem za 
pochopenie. 

14. 18:00 p. Sumichrast - Vážení účastníci Konferencie, 
15. ospravedlňujem sa, ale o 18:00 mám jednu neodkladnú povinnosť a musím sa 

odhlásiť, preto stanovisko za RR posielam touto formou: vid priloha. 
16. 18:16 p. Dutková - Prepáčte, ale musím súrne odísť z rodinných dôvodov 
17. 19:37 - p. Myndiuk - aj banka zamietla pánovi Hennelovi prístup k účtu, keďže 

nepredložil akékoľvek právoplatné alebo vykonateľné rozhodnutie súdu 
18. 19:38 - p. Komjathy - ty si isiel do presova aby ta banka uznala kde nevedeli o 

pripade, takze nezavadzaj 
19. 19:40 - p. Myndiuk - Pali ta poprosím nezavádzaj, dakujem 
20. 19:40 - p. Komjathy - SKP Kosice s viac ako 100 clenmi zrazu sa podla vas zmenila 

na klub 17 clenov rodinných príslušníkov 
21. 19:41 - p. Strapeková - Z akeho dovodu sa spochybnuje navrh rozhodovacej rady? 
22. 19:41 - p. McDonell - nerozumiem tomu preco by sa nemalo respektovat rozhodnutie 

rozhodovacej rady 
23. 19:41 - p. Strapeková - Lebo nevyhovuje jej rozhodnutie? 
24. 19:42 - p. Myndiuk - nevyhovuje prezidentovi 
25. 19:42 - p Komjathy- lebo nemate vsetky info 
26. 19:42 - p. Lukic - lebo bolo podane odvolanie ako opravny prostriedok voci ich 

rozhodnutiu 
27. 19:43 - p. Strapeková - Rozhodovacia rada nam dala navrh ako hlasovat a zaoberala 

sa tym 
28. 19:44 - p. Myndiuk - v tejto veci je už bolo podaných viac podaní, toto bolo prvé 

podanie, ktoré vlastne čaká už dva roky z dôvodu covid... 
29. 19:44 - p. McDonnell - a ked nova RR rozhodne rovnako, potom to budete 

respektovat? 
30. 19:46 - p. Myndiuk - rozhodnutia orgánu na zabezpečenie spravodlivodti je povinný 

každý rešpektovať  ♀z opatrnosti sme sa odvolali 
31. 19:46-19:49 - osočovanie p. Myndiuka a p. Komjathyho 
32. 20:11 - p. Strapekova - Kto podal tento navrh? 
33. 20:13 - p. Pavuk - Toto bolo hlasovanie o ničom... ako sa bude Konferencia 

zaoberať... môžeme zaviazať Radu aby predložila Konferencii návrh na zmenu kľúča 
v Stanovách 

34. 20:14 - p. Myndiuk - mne nebola ani zodpovedaná otázka k bodu č. 15, kto predložil 
ten návrh, žiadal som aj o zverejnenie schváleného programu, tiež nebolo vyhovené 

35. 20:24 - p. Matej - Ospravedlňujem sa musím odísť z konferencie...iem po manželku 
na vlak… 

36. 20:26 - p. McDonnell - prosim vas, aby ste dali slovo kazdemu kto sa prihlasi. 
Dakujem 

37. 20:26 - p. Matej - Ak to vidím tak asi budete rokovať ešte dlho...tak ak stihnem tak sa 
prihlásim potom...prajem delegátom pevné nervy.... 



38. 20:28 - p. Komjathy - pani Janka kazdy dostava  slovo kto sa prhlasi. V y sa nehlasite 
iba pisete. 

39. 20:41 - p.Pavuk - Procesne...najskôr pozmeňovacie návrhy k tomuto bodu 
40. 20:43 - p. Myndiuk - preco mi rusite dvihnutie ruky? kto to vlastne robí celú konf? 
41. 20:55 - p. Pavuk - Konferencia SPF ukladá orgánom SPF v lehote 45 dní ustanoviť 

pracovnú skupinu na prerokovanie ideového zámeru zmien Stanov SPF podľa 
základných myšlienok, že plavecké športové odvetvia budú mať vlastné zväzové 
štruktúry členské schôdze, výkonné orgány volené členskými základňami daného 
športového odvetvia na členských schôdzach a zástupcov volených priamo členmi 
daného športového odvetvia v najvyššom výkonnom orgáne SPF – Rade SPF, 
pričom by sa detailne doriešili otázky rozdelenia kompetencií medzi výkonné orgány 
športových odvetví, Radu SPF, Prezidenta SPF so znovuzavedením pozície 
Generálneho sekretára SPF ako riadiaceho pracovníka administratívneho aparátu 
SPF – sekretariátu so zodpovednosťou Rade SPF ako kolektívnemu orgánu SPF 
zloženého so zástupcov športových odvetví a prípadne aj iných odborných pozícií to 
všetko v lehote do 6 mesiacov predložiť členskej základni na pripomienkovanie. 
toto je návrh na hlasovanie a prijatie uznesenia 
a druhy návrh na hlasovanie zo strany Aquasportu a PBPO je : Konferencia 
schvaľuje Návrh dodatku č.3 predložený AQSLE a PBPO 

42. 20:58 - p. McDonnell - nebola zodpovedana otazka ci sa Rada SPF stotoznila s 
tymto navrhom na zmenu stanov 

43. 21:00 - p. Pavuk - Janka, áno máš pravdu.... ja len reagujem na výzvu p. prezidenta 
aby som predložil návrhy na hlasovanie 

44. 21:02 p. Krasnohorská - Ako delegát na konferencii dávam tento návrh: Konferencia 
SPF schvaľuje Dodatok č. 3 podľa predloženého pozmeňovacieho návrhu delegatmi 
klubov AQSLE a PBPO, ktorý tvorí prílohu zapisnice z Konferencie SPF zo dňa 
24.9.2021. 

45. 21:04 - p. Blazo - Iren, 2/3 z prítomnych... 
46. 21:20 - p. Stankova - Prepačte ale budem musieť sa rozlučiť, nakoľko už nie som 

zdravotne v stave sedieť tu ďalšiu hodinu alebo viac. 
47. 21:28 - p. McDonnell - Malo sa predsa hlasovat o navrhoch delegatov, preco sa 

diskusia zrazu znovu zvrtla na navrhy Doc. Mokrej? 
48. 21:29 - p. Myndiuk - najprv by sme sa mali zaprezentovat a potom prvotne najprv 

hlasovať o pozmenovacich navrhoch 
49. 21:29 - p. Pavuk - Pri všetkej ucte, toto je chaos.... p. prezident si to riadi podľa 

svojho vlastného uváženia a nerešpektuje návrhy delegátov 
50. 21:29 - p. McDonnell - suhlasim s p. Pavukom, ked panovi prezidentovi nieco 

nevyhovuje tak zvrtne diskusiu 
51. 21:29 - p. Zakova - Suhlasim s p. Pavukom 
52. 21:30 - p. Kralik - Boli predložené pozmenujuce navrhy o ktorých sa ma hlasovat v 

poradi ako boli predozene 
53. 21:30 - p. McDonnell - ano, najprv maju byt pozmenujuce navrhy 
54. 21:32 - kvs careta - riešme zákonom požadované zmeny 
55. 21:32 - p. Hakel - Ideme dobrou cestou, nerušte prezentáciu stanov 
56. 21:33 - p. McDonnell - prezentacia pozmenovacich navrhov 
57. 21:45 - Trenciansky plavecky oddiel - Záborského návrh je zmysluplný, schváliť 

zákonom stanovené zmeny a vytvoriť pracovnú skupinu a pohne nás ďalej 



58. 21:51 - p. Pavlík - Nebolo by vhodné poslať per rolam informáciu o zapracovaní 
zákonom stanovených zmien a vytvorení pracovnej skupiny ktorá bude pracovať na 
stanovách?  

59. 21:51 - p. Mokrá - Keď nie sme uznášaniaschopní, nie je možné hlasovať o návrhu. 
60. 21:52 - p. Blazo - Ak počas Konferencie klesne počet prítomných delegátov, tak že 

Konferencia prestane byť uznášaniaschopná, Konferencia sa preruší najviac na 
jednu hodinu a ak ani po hodine nie je Konferencia uznášaniaschopná, platí, že je 
nariadené opakované rokovanie Konferencie v termíne najneskôr do 30 dní od 
pôvodného termínu Konferencie s programom, ktorý nebol prerokovaný. 

61. 21:53 - p. Králik - Aká jedna a druhá? Hovorilo sa o jednej a to minimalne nutnej 
 
 
 


